
  

 
 

   

 

 

Referat styremøte Gran Idrettsråd 

Onsdag 25. oktober 2023 kl. 19:00–20:30 

Sted: Gran Rådhus, Rådhusveien 39, 2770 Jaren 

Til stede: Cato Bang Wenche Sundfær, Hans Kristian Sørli Munthe-Kaas, Roy S. 

Torheim. Else Hagen-Lyngstad under orientering fra Gran kommune 

Ikke til stede: Karianne Hagen, Christian Næss 

Referent: Wenche Sundfær 

 
SAKSLISTE 
 

1. Godkjenning av innkalling 

 
2. Godkjenning av referat fra forrige møte (2023.08.29) 

 

3. Informasjon fra Gran kommune – Kulturkontoret v/Else Hagen-Lyngstad 
a. Oppjustering av handlingsplan i gjeldende temaplan  

b. Prioritering av spillemidler 

c. Innstilling til kommunal andel for spillemiddelsøknader 

 
4. Eventuelt 

 

REFERAT 

 

1. Innkalling 

Innkalling godkjent 

2. Referat fra forrige møte 

Referat godkjent 

3. Informasjon fra Gran kommune 

3a - Oppjustering av handlingsplan i gjeldende temaplan 

Gjennomgang av temaplan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv som ligger i Gran 

kommune per dd. Alle anlegg som søker spillemidler skal være nevnt i temaplanen.  

Det har nå kommet 3 nye ordinære anlegg som man ønsker vedtatt inn i temaplanen: 

• Bjoneroa IL, Granderud skihytte – rehabilitering 

• Tingelstad skytterlag, Lygna skytebane – feltskytebaneanlegg 

• Hadeland O-lag, o-kart Åstjern 

https://idrett.sharepoint.com/:w:/s/OIK-Granidrettsrd/Ed1ioMZVIntHsmt-D_JcP40B-d8lQivvuOENYeOesTwt4Q?e=LhLvm6


  

 
 

   

 

Det har kommet ett nytt nærmiljøanlegg som man ønsker vedtatt inn i temaplanen: 

• Vestre Gran IL – rehabilitering av lysløype Kittelsrudtoppen 

Gran Idrettsråd støtter at disse skal innrulleres i prioritert liste i temaplanen (for å kunne 

ha mulighet for å søke spillemidler). 

3b - Prioritering av spillemidler 

Oversikt over søknader (7 stk) til ordinære anlegg for idrett og fysisk aktivitet ble 

gjennomgått av Else Hagen-Lyngstad.  

Kriterier for prioritering har tidligere vært etter når man har søkt - dvs den eldste 

prioriteres først. 

Det bemerkes at idrettsrådet stiller spørsmål ved ordningen om at man slår sammen 

gamle søknader med nye og dermed blir prioritert foran de reelle nye søknadene. 

Idrettsrådet ville ideelt sett ha prioritert de øvrige idrettslagene foran Gran IL sine 

ekstrasøknader på lysanlegg. 

Prioritering vedtatt i henhold til kommunen sin foreslåtte liste – Se dokumentasjon her 

3c – Innstilling til kommunal andel for spillemiddelsøknader 

Se detaljer om de ulike søknadene her 

Det bemerkes at Idrettsrådet ønsker at kommunen tar kontakt med de to idrettslagene 

(Bjoneroa IL og Vestre Gran IL) som ikke har søkt om kommunal andel og verifisere at 

de kjenner til ordningen om kommunal andel. Dersom de fortsatt ikke ønsker å søke om 

kommunal andel så mener Idrettsrådet at disse tas ut av prioriteringen. 

Gran Idrettsråd ønsker at hele beløpet på 1 468 000 kr i omsøkte kommunale midler blir 

innvilget. Dersom man må prioritere har idrettsrådet følgende prioriteringsliste: 

1. Gran IL rehabilitering av kunstgressbane II 

2. Hadeland O-lag, O-kart Åstjern 

3. Tingelstad Skytterlag, Lygna skytebane 

4. Vestre Gran IL – rehabilitering av lysløype nærmiljøanlegg 

5. Gran IL rehabilitering av 7’er bane - lys 

 

4.EVENTUELT 

• Lage en onepager til idrettslagene for å sørge for at de vet hvilke frister som 

gjelder framover 

• Årshjul verifiseres med Else – ansvarlig; Wenche 

o Inn i årshjulet - møte med politisk ledelse/rådmann – dette bør skje før 

budsjett vedtas – oktober/november. Roy sjekker når det kan være aktuelt 

å gjennomføre et slikt møte. 

o Idrettens time i kommunestyret - når er det mest hensiktsmessig at dette 

skjer? Roy sjekker samtidig med ovennevnte. 

https://idrett.sharepoint.com/:w:/s/OIK-Granidrettsrd/ESnz8Pwvt6lPsfi4DZKHek8B89xL_3gDlgd0c3TzvOugyg?e=ddWoJ0
https://idrett.sharepoint.com/:w:/s/OIK-Granidrettsrd/EdiJTK8_99NFpuMSjkWW1WABm-1g80XwDIenKFUGDch_4Q?e=IrvtZT

